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P R O T O K Ó Ł  

 

z  narady  Sołtysów i Przewodniczących Komitetów  

Osiedlowych  w  dniu 24.02.2012 r.  

 

 

W naradzie uczestniczyli :  

- Pan Czesław Czechyra – Poseł na Sejm RP 

- Pan Kazimierz Marchewka – Członek Zarządu Wojewódzkiego  Polskiego 

Stronnictwa Ludowego 

- Pan Marek Przedniczek – Członek Rady Powiatu Kozienickiego z ramienia PO 

- Pan Martin Bożek – Członek Rady Powiatu Kozienickiego z ramienia PiS 

- Pan Tomasz Arendarski – Członek Zarządu Stowarzyszenia Bezrobotnych ”Róbmy 

Swoje” 

- Pan Tomasz Śmietanka – Burmistrz Gminy Kozienice 

- Pan Igor Czerwiński – Z-ca Burmistrza ds. Technicznych 

- Pan Stanisław Siderski - Sekretarz Gminy –  

- Pani Aneta Śledź – Przedstawiciel Firmy AM EXPERT 

- Sołtysi i Przewodniczący Komitetów Osiedlowych wg załączonej listy obecności 

 

 

Przybyłych na naradę  powitał  Sekretarz Gminy Pan Stanisław Siderski przedstawiając  

jednocześnie  program narady: 

1. Prezentacja wyników badań – Wizerunek Gminy Kozienice w opinii mieszkańców. 

2. Szkolenie : „Produkcja mięsa wysokiej jakości – wołowe”. 

3. Wolne wnioski .   

 

Ad.3. programu spotkania 

 

         Pan Sekretarz poinformował zebranych, że na Sesji Rady Miejskiej w dniu 23.02. 2012 r 

podjęto uchwałę w/s funduszu sołeckiego. W związku z tym zwrócił się z zapytaniem do Pana 

Posła : 

 czy w tej kadencji Sejmu prowadzone są prace w sprawie zmiany ustawy o funduszu 

sołeckim szczególnie w zakresie: 

- łączenia funduszy kilku sołectw 

- co z jednostkami pomocniczymi w miastach 

- wykorzystanie funduszu w latach następnych niewykorzystanego funduszu w roku 

bieżącym. 

 

Ad.1. programu spotkania 

 

Pan Burmistrz Tomasz Śmietanka zabierając głos poruszył temat ankiet dot. wizerunku 

Gminy Kozienice w opinii mieszkańców. 

Szczegółową analizę wyników badań  zaprezentowała Pani dr Aneta Śledź omawiając : 

- metodologię raportu tj. ocenę dokonań władz miasta, opinię nt. współpracy 

poszczególnych organów władzy centralnej i samorządowej 

- metodę badania 

- strukturę respondentów 

- wizerunek ( afektywny , poznawczy, behawioralny) 

- współpracę z władzami Gminy 

- kierunki rozwoju 

- turystykę 

- przestrzeń publiczną 
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- promocję miasta 

- wizerunek miasta 

- zarządzanie miastem  

- kierunki rozwoju Kozienic 

- potrzeby inwestycyjne 

- najważniejsze bariery 

- potencjał 

Przewodniczący Komitetu Osiedlowego nr 1 Pan Józef Cytryniak  przypomniał, aby 

skoncentrować uwagę na inwestycji ul. Sportowa – Legionów. 

W odpowiedzi Pan Burmistrz Tomasz Śmietanka stwierdził ,że w planach na przyszłość jest: 

- centrum Kozienic 

- miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego w tym ul. Sportowa – Legionów 

- zadbanie o przestrzeń miejską 

 

W dalszej  części spotkania Pani Śledź omówiła  dane dot. respondentów: 

- płeć 

- zamieszkanie 

- wiek 

- wykształcenie 

- miejsca pracy 

- wielkość gospodarstw domowych 

- liczbę dzieci 

- rodzaj mieszkania  

- dochody mieszkańców  

- jakość życia respondentów 

- poglądy polityczne 

- satysfakcja z miejsca zamieszkania 

- czas zamieszkania w Gminie Kozienice 

- kto jest bardziej zadowolony miasto/wieś 

- zalety zamieszkiwania w Gminie Kozienice 

- wady mieszkania w Gminie Kozienice 

- ocenę miejsca zamieszkania   

- poczucie bezpieczeństwa 

- ocenę okolicy miasto/wieś 

- najbardziej atrakcyjne części Gminy 

- najmniej atrakcyjne części Gminy 

Ponadto przedstawiła wnioski z przeprowadzonych badań: 

- aktywności  publicznej 

- zainteresowanie sprawami Gminy 

- zaufanie do władz 

- zaufanie miasto-wieś 

- poziom partycypacji społecznej 

- kondycję gospodarczą Gminy  

- atuty Kozienic 

- bariery rozwoju Kozienic 

- zarządzanie Gminą miasto/wieś 

- wizerunek i promocja Gminy Kozienice 

- symbole miasta 

Na zakończenie prezentacji Pani Śledź przedstawiła wnioski końcowe dot. wizerunku miasta 

oraz ocenę promocji Gminy. 

Pan Burmistrz  podsumował raport  przedstawiony przez Panią Anetę Śledź . Zaznaczył przy 

tym, że  wskazówki i uwagi są już w części w realizacji i będą realizowane. Podziękował 

respondentom za udział w dyskusji dot. ankiet. 
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Ad.2. programu spotkania 

 

W dalszej części narady sołtysi wzięli udział w szkoleniu pt. „Produkcja mięsa wysokiej 

jakości szansą opłacalności produkcji – mięso wolowe” , które poprowadził przedstawiciel 

Ośrodka Badań i Doradztwa dla Rolnictwa „AGROEXPERT”- Warszawa Pan Tadeusz 

Filipiak w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich współfinansowanych ze środków 

Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi i środków Unii Europejskiej. Uczestnicy otrzymali 

zaświadczenia o ukończeniu  szkolenia na w/w temat.  

 

 

                        Pan Sekretarz  dziękując zebranym za przybycie zakończył naradę.  

 

 

                                                                                   Na tym protokół zakończono . 

 

Protokołowała: 

 

Celina Krakowska  

  


